
 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 11 березня 2021 року Миколаїв № 1
 

Про внесення змін до обласного бюджету 
Миколаївської області на 2021 рік». 

 
 

Заслухавши інформацію Іщенка Вадима Павловича - директора 
департаменту фінансів облдержадміністрації із зазначеного питання та 
враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
1. Збільшити видатки з обласного бюджету на 1 млн гривень 

Управлінню екології та природних ресурсів облдержадміністрації на реалізацію 
заходів з озеленення територій.  

2. Внести питання на розгляд четвертої сесії обласної ради восьмого 
скликання з урахуванням пункту 1 цих висновків постійної комісії обласної 
ради.  

 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 11 березня 2021 року Миколаїв № 2
 

Про внесення змін та доповнень до 
Програми економічного і соціального 
розвитку Миколаївської області на  
2021 рік. 

 
 

Заслухавши інформацію начальника відділу управління персоналом, 
організаційної та адміністративно-господарської роботи управління 
капітального будівництва облдержадміністрації Кругликової О. Б. із 
зазначеного питання та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд четвертої сесії обласної ради восьмого 

скликання за умови виділення державної субвенції місцевим бюджетам в 
розмірі 14 млн гривень на встановлення Державного Прапору.  

 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
В И С Н О В К И 

 
Від 11 березня 2021 року Миколаїв № 3
 
Про Звернення депутатів Миколаївської 
обласної ради восьмого скликання до 
Державної служби геології та надр 
України щодо припинення права 
користування надрами ПП «Кряж». 
 
 

Заслухавши інформацію із зазначеного питання та враховуючи пропозиції 
депутатів обласної ради, постійна комісія обласної ради 

 
 

ВИРІШИЛА: 
 
 
Внести питання на розгляд четвертої сесії обласної ради восьмого 

скликання з урахуванням висновків постійної комісії обласної ради з питань 
екології, охорони довкілля, раціонального природокористування, туризму та 
рекреації. 

 
 

 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



  

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  
 

П Р О Т О К О Л 
 

Засідання постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
 
11 березня 2021 року № 5 
м. Миколаїв 

Початок: 10.00  
депутатська кімната

 
Всього членів постійної комісії – 11 
 
Присутні: Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., Кіч І.В., 

Миронова В.А., Олабін В.В., Шульгач С.В., Талпа М.В., 
Фат’янов А.В

Відсутні: Порхун В.М.,
Головуючий: Кухта І.В. 
 
Запрошені: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту фінансів 

облдержадміністрації. 
Кругликова Олена Борисівна – начальник відділу управління 
персоналом, організаційної та адміністративно-господарської 
роботи управління капітального будівництва 
облдержадміністрації. 
Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника управління екології 
та природних ресурсів облдержадміністрації. 
Георгієв Павло Васильович – начальник управління охорони 
здоров'я облдержадміністрації.

 
Перед голосуванням за проєкт порядку денного були внесені такі 

пропозиції депутатів обласної ради: 
Олабін В.В. запропонував включити до порядку денного цього засідання 

постійної комісії обласної ради питання про вивчення роботи, фінансово-
господарського стану, проблем та перспектив розвитку Комунального 
підприємства «Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної 
ради, а також питання про пооб’єктовий розподіл комунальних підприємств 
Миколаївської обласної ради відповідно до повноважень та функцій контролю 
профільних постійних комісій обласної ради. 
Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Внести зазначені питання до порядку денного
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Шульгач С.В запропонував внести до порядку денного питання стосовно 
звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого скликання до 
Міністерства інфраструктури України та Державного агентства автомобільних 
доріг України щодо виділення додаткового фінансування з державного 
бюджету на ремонт автомобільної дороги по вул. Новозаводська         
м. Миколаєва, що знаходиться у вкрай критичному стані. 
Проведено голосування. За одноголосно 
Підсумки голосування: Внести зазначені питання до порядку денного
 

ПОРЯДОК ДЕННИЙ 
 

1. Про затвердження звіту про виконання обласного бюджету 
Миколаївської області та резервного фонду за 2020 рік». 

Доповідач: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту 
фінансів облдержадміністрації. 

2. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської області на 
2021 рік». 

Доповідач: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту 
фінансів облдержадміністрації. 

3. Про внесення змін та доповнень до Програми економічного і 
соціального розвитку Миколаївської області на 2021 рік. 

Доповідач: Кругликова Олена Борисівна – начальник відділу 
управління персоналом, організаційної та 
адміністративно-господарської роботи управління 
капітального будівництва облдержадміністрації. 

4. Про внесення змін до Порядку надання субвенції з обласного бюджету 
місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-економічного 
розвитку територіальних громад Миколаївської області. 

Доповідач: Куклін Леонід Олександрович – директор департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації. 

 
5. Про внесення змін і доповнень до Комплексної програми охорони 

довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки. 

6. Про внесення змін до Статуту Комунального некомерційного 
підприємства «Миколаївський обласний клінічний госпіталь ветеранів війни» 
Миколаївської обласної ради. 

Доповідач: Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника 
управління екології та природних ресурсів 
облдержадміністрації.
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7. Про продовження трудових відносин з директором Миколаївського 
обласного інституту післядипломної педагогічної освіти. 

8. Про звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого 
скликання до Верховної ради України, народних депутатів України (обраних 
від Миколаївської області) Міністерства захисту довкілля та природних 
ресурсів України відносно посилення відповідальності за порушення 
законодавства у сфері охорони природного середовища. 

 

9. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого 
скликання до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 
Міністерства охорони здоров’я України щодо необхідності перегляду критеріїв 
обрахування НСЗУ розміру глобальної ставки та коефіцієнтів для закладів 
охорони здоров’я на 2021 рік. 

 

10. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого 
скликання до Державної служби геології та надр України щодо припинення 
права користування надрами ПП «Кряж». 

 

11. Про обрання представників  громадськості до складу поліцейської 
комісії Управління поліції охорони в Миколаївській області.    

12. Про вивчення роботи, фінансово-господарського стану, проблем та 
перспектив розвитку Комунального підприємства «Миколаївський 
міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 

Доповідач: Георгієв Павло Васильович – начальник управління 
охорони здоров’я облдержадміністрації. 

Доповідач: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами 
апарату обласної ради. 

Доповідач: Замазєєва Ганна Володимирівна – голова обласної 
ради. 

Доповідач: Замазєєва Ганна Володимирівна – голова обласної 
ради. 

Доповідач: Замазєєва Ганна Володимирівна – голова обласної 
ради. 

                  Доповідач: Фроленко Володимир Олександрович – перший 
заступник голови обласної ради. 

                  Доповідач: Кухта Іван Васильович – депутат обласної ради, голова 
постійної комісії обласної ради. 
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13. Про пооб’єктовий розподіл комунальних підприємств Миколаївської 
обласної ради відповідно до повноважень та функцій контролю профільних 
постійних комісій обласної ради. 

14. Про усне звернення депутата обласної ради Шульгача С.В. стосовно 
звернення депутатів Миколаївської обласної ради восьмого скликання до 
Міністерства інфраструктури України та Державного агентства автомобільних 
доріг України щодо виділення додаткового фінансування з державного 
бюджету на ремонт автомобільної дороги по вул. Новозаводська        
м. Миколаєва, що знаходиться у вкрай критичному стані. 

 

 

СЛУХАЛИ: 1. Про затвердження звіту про виконання обласного бюджету 
Миколаївської області та резервного фонду за 2020 рік». 

Інформує: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту фінансів 
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кіч І.В., Миронова 
В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М., Кукуруза О.В.,                     
ЗА – 9 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на сесію
 

СЛУХАЛИ: 2. Про внесення змін до обласного бюджету Миколаївської 
області на 2021 рік». 

Депутат обласної ради Крет Ю.В. запропонував збільшити видатки з 
обласного бюджету на 1 млн гривень Управлінню екології та природних 
ресурсів облдержадміністрації на реалізацію заходів з озеленення територій. 

Також депутатами обласної ради було запропоновано рекомендувати 
постійній профільній комісії обласної ради вивчити питання стосовно 
збільшення фінансування на проведення робіт на очисних спорудах 
Первомайського району, із подальшим внесенням цього питання на розгляд 
сесії обласної ради. 

Інформує: Іщенко Вадим Павлович - директор департаменту фінансів 
облдержадміністрації.

У обговоренні Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 

                  Доповідач: Олабін Вадим Володимирович – депутат обласної ради. 

                  Доповідач: Шульгач Сергій Володиммирович – депутат обласної 
ради. 
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взяли участь: Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М.                    
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 2 (Олабін В.В., Шульгач С.В.)

Підсумки голосування: Висновки № 1 додаються
 

СЛУХАЛИ: 3. Про внесення змін та доповнень до Програми 
економічного і соціального розвитку Миколаївської області на 2021 рік. 

Під час розгляду зазначеного питання депутат обласної ради Талпа М.В. 
запропонував внести зміни до запропонованого проєкту рішення, а саме внести 
питання на розгляд четвертої сесії обласної ради восьмого скликання за умови 
виділення державної субвенції місцевим бюджетам в розмірі 14 млн гривень на 
встановлення Державного Прапору.  

Інформує: Кругликова Олена Борисівна – начальник відділу управління 
персоналом, організаційної та адміністративно-
господарської роботи управління капітального будівництва 
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А.,  Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній –1 (Порхун В.М.) 
ЗА – 6 (Миронова В.А., Кукуруза О.В., Олабін В.В., 
Крет Ю.В., Талпа М.В., Фат’янов А.В.) 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 4 (Кухта І.В., Ігнатенко Є.О.,  
Кіч І.В., Шульгач С.В.)

Підсумки голосування: Висновки № 2 додаються.
 
СЛУХАЛИ: 4. Про внесення змін до Порядку надання субвенції з 

обласного бюджету місцевим бюджетам на здійснення заходів щодо соціально-
економічного розвитку територіальних громад Миколаївської області. 

Інформує: Куклін Леонід Олександрович – директор департаменту 
економічного розвитку та регіональної політики 
облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А.,  Олабін В.В., Шульгач С.В., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М., Талпа М.В. (вийшов) 
ЗА – 9 
ПРОТИ – 0
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УРИМАЛИСЬ – 0
Підсумки голосування: Внести питання на сесію
 

СЛУХАЛИ: 5. Про внесення змін і доповнень до Комплексної програми 
охорони довкілля Миколаївської області на 2021-2027 роки. 

Інформує: Мац Дмитро Анатолійович – в.о. начальника управління 
екології та природних ресурсів облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М.                    
ЗА – 5 (Кухта І.В., Кіч І.В., Олабін В.В., Шульгач 
С.В., Талпа М.В.) 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 5 (Крет Ю.В., Фатянов А.В., 
Миронова В.А., Ігнатенко Є.О., Кукуруза О.В.)

Підсумки голосування: Рішення не прийнято
 
СЛУХАЛИ: 6. Про внесення змін до Статуту Комунального 

некомерційного підприємства «Миколаївський обласний клінічний госпіталь 
ветеранів війни» Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Георгієв Павло Васильович – начальник управління охорони 
здоров’я облдержадміністрації.

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А.,  Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на сесію
 
СЛУХАЛИ: 7. Про продовження трудових відносин з директором 

Миколаївського обласного інституту післядипломної педагогічної освіти. 
Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами апарату 

обласної ради..
У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Шульгач С.В., 
Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М., Талпа М.В. 
ЗА – 8 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 1 (Крет Ю.В.) 

Підсумки голосування: Внести питання на сесію
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СЛУХАЛИ: 8. Про звернення депутатів Миколаївської обласної ради 
восьмого скликання до Верховної ради України, народних депутатів України 
(обраних від Миколаївської області) Міністерства захисту довкілля та 
природних ресурсів України відносно посилення відповідальності за 
порушення законодавства у сфері охорони природного середовища. 

Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами апарату 
обласної ради..

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на сесію
 

СЛУХАЛИ: 9. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради 
восьмого скликання до Верховної Ради України, Кабінету Міністрів України, 
Міністерства охорони здоров’я України щодо необхідності перегляду критеріїв 
обрахування НСЗУ розміру глобальної ставки та коефіцієнтів для закладів 
охорони здоров’я на 2021 рік. 

Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами апарату 
обласної ради..

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на сесію
 

СЛУХАЛИ: 10. Про Звернення депутатів Миколаївської обласної ради 
восьмого скликання до Державної служби геології та надр України щодо 
припинення права користування надрами ПП «Кряж». 

Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами апарату 
обласної ради..

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
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Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Висновки № 3 додаються

 

СЛУХАЛИ: 11. Про обрання представників  громадськості до складу 
поліцейської комісії Управління поліції охорони в Миколаївській області.  

Інформує: Лабарткава Тетяна Сергіївна – керуюча справами апарату 
обласної ради..

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Внести питання на сесію
 
СЛУХАЛИ: 12. Про вивчення роботи, фінансово-господарського стану, 

проблем та перспектив розвитку Комунального підприємства «Миколаївський 
міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 

Інформує: Барна Федір Петрович – генеральний директор 
Комунального підприємства «Миколаївський міжнародний 
аеропорт» Миколаївської обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Депутатами постійної комісії обласної ради було здійснено виїзд на        
КП «Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради. 
Інформацію надану генеральним директором комунального підприємства було 
взято до відома. 

СЛУХАЛИ: 13. Про пооб’єктовий розподіл комунальних підприємств 
Миколаївської обласної ради відповідно до повноважень та функцій контролю 
профільних постійних комісій обласної ради. 

Інформує: Олабін Вадим Володимирович – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10
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ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 1 додаються. 
 
СЛУХАЛИ: 14. Про усне звернення депутата обласної ради         

Шульгача С.В. стосовно звернення депутатів Миколаївської обласної ради 
восьмого скликання до Міністерства інфраструктури України та Державного 
агентства автомобільних доріг України щодо виділення додаткового 
фінансування з державного бюджету на ремонт автомобільної дороги по вул. 
Новозаводська м. Миколаєва, що знаходиться у вкрай критичному стані». 
 

Інформує: Шульгач Сергій Володимирович – депутат обласної ради. 

У обговоренні 
взяли участь: 

Кухта І.В., Ігнатенко Є.О., Крет Ю.В., Кукуруза О.В., 
Кіч І.В., Миронова В.А., Олабін В.В., Талпа М.В., Шульгач 
С.В., Фат’янов А.В.

Проведено голосування. Всього членів постійної комісії – 11 
Відсутній – Порхун В.М. 
ЗА – 10 
ПРОТИ – 0 
УРИМАЛИСЬ – 0

Підсумки голосування: Рекомендації № 2 додаються. 
 
Талпою М.В. було порушено питання стосовно не надання управлінням 

інфраструктури облдержадміністрації інформації у вставлений чинним 
законодавством строк. Тому ним було запропоновано повторно звернутися до 
облдержадміністрації, зауважити на порушенні строків інформування обласної 
ради та повторно розглянути питання і проінформувати депутатів постійної 
комісії щодо використання коштів на утримання автомобільних доріг 
загального користування місцевого значення у осінньо-зимовий період.  

 
 
 

Голова постійної комісії                                                                          Іван КУХТА 
 
 
 
Секретар постійної комісії                                     Юрій КРЕТ
 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 11 березня 2021 року Миколаїв № 1
 
 
Про пооб’єктовий розподіл комунальних 
підприємств Миколаївської обласної ради 
відповідно до повноважень та функцій 
контролю профільних постійних комісій 
обласної ради. 
 
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Олабіна В.В. із 
порушеного питання та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

1. Доручити голові обласної ради вивчити зазначене питання та 
здійснити пооб’єктовий розподіл комунальних підприємств Миколаївської 
обласної ради відповідно до профілю постійних комісій обласної ради. 

2. Контроль за діяльністю та розвитком Комунального підприємства 
«Миколаївський міжнародний аеропорт» Миколаївської обласної ради 
покласти на постійну комісію обласної ради з питань промислової політики, 
підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації. 

3. Внести питання пооб’єктового розподілу комунальних підприємств 
Миколаївської обласної ради відповідно до повноважень профільних постійних 
комісій обласної ради на сесію обласної ради восьмого скликання. 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 



 

 

 

 

 

 

 

МИКОЛАЇВСЬКА ОБЛАСНА РАДА 
ПОСТІЙНА КОМІСІЯ  

 
постійної комісії обласної ради з питань промислової політики, 

підприємництва, транспортної інфраструктури, водногосподарського 
комплексу, енергетики та енергозбереження, зв’язку та цифровізації 

 
Р Е К О М Е Н Д А Ц І Ї 

 
 
Від 11 березня 2021 року Миколаїв № 2
 
 
Про усне звернення депутата обласної 
ради Шульгача С.В. стосовно виділення 
коштів державної субвенції на ремонт 
комунальних доріг м. Миколаєва, що 
знаходяться у вкрай критичному стані. 
 
 

Заслухавши інформацію депутата обласної ради Шульгача С.В. із 
порушеного питання та враховуючи пропозиції депутатів обласної ради, 
постійна комісія обласної ради 
 
ВИРІШИЛА: 
 

Доручити голові обласної ради внести на розгляд четвертої сесії обласної 
ради восьмого скликання питання стосовно звернення депутатів Миколаївської 
обласної ради до Державного агентства автомобільних України щодо виділення 
коштів державної субвенції на ремонт автомобільної дороги по вулиці 
Новозаводська м. Миколаєва у зв’язку із її вкрай критичним станом.   

 
 
 
 
Голова постійної 
комісії обласної ради                                                                               Іван КУХТА 
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